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Δεν αξίζει να κλαίμε
/ Άγιοι - Πατέρες - Γέροντες / Γέρ. Ιωσήφ Βατοπαιδινός / Ρήματα ζωής
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Όταν μιλούμε στους σημερινούς ανθρώπους για το πένθος, τους φαίνεται 
περίεργο, διότι θεωρούν ντροπή το κλάμα. Βεβαίως, όταν πρόκειται για εφήμερα 
και ….

(περισσότερα…)
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